
 

 

Svenska Skidförbundet 
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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 21 NOVEMBER 
2023 
  

Tid: 20:00-21:30 Plats: Teams   
 

 

 

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg) samt 

Lars Öberg, Karin Ersson,  

 

Anmält förhinder:  

  

1. Välkomna!  
Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna.  
 

2. Presentation av hela längdrådet.  
Johan Starck presenterade sig själv och alla ledamöter i rådet fick göra en 
presentation av sig själv.  
 

3. Föregående protokoll. 9/10.  
Lades till handlingarna utan korrigering.  

 

4. Rapport organisation.  Lars Ö 
Lars tackade Johan för att han tackat ja till uppdraget, samt hälsade honom 
välkommen.  
Pernilla Bonde är i full gång sedan hon började i september. Grencheferna 
har två fysiska träffar då de jobba med mål och strategifrågor. Vi jobbar 
med hur vi ska arbeta med budget och strategiarbetet.  
Vår nya vallachef Anders Svenebo är i full gång och han är inspirerad inför 
första VC helgen som vallachef.  
Arbetet med fluorförbudet har varit intensivt, men första helgen i Gällivare 
har fungerat väldigt bra. Mats Eklund gör ett bra jobb och även hela 
skidsverige har ställt sig bakom arbetet.  
Lars Öberg kommer att åka till Ruuka istället för Anders Byström då han är 
ledig denna helg.  
På torsdag kommer en pressrealease gå ut där vi informerar om en ny 
samarbetspartner.  
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5. Rapport nationell verksamhet. Karin E 
Arbetet med fluorförbudet har taigt stor del av arbetstiden för några under 
hösten. Dock har det gått väldigt bra och vi är glad för det.  
Många utbildningar har genomförts under hösten och fler är på G.  
Mötesplats snö gör sitt sista nedslag i Sundsvall 21/11.  
Den nationella gruppen har jobbat under hösten med att inkludera Ludvig 
och Jonas arbete i övrigas jobb i nationella gruppen.  
 

6. Rapport från åkarrepresentanter. Simon S 
Simon fyllde i att det funkat med fluortester  i Gällivare. Det blir lite längre 
dagar, men alla har förståelse för det.  
Simon och Ingrid har nyss haft ett åkarråds möte där de slogs rekord i antal 
deltager. Protokoll finns i mappen i Teams.  
B.la diskuterades b.la sommartour/rullskidor. De som tävlar på rullskidor vill 
att den ska vara kvar, men det finns en grupp som tycker att det sliter för 
mycket. Under mötet blev också Ingrid och Simon omvalda som nationella 
åkarrepresentanter.  
Fullständigt mötesprotokoll finns i “åkarrådsprotokoll”. 
Rådet diskuterade också ett förslag om att låta fler än 30 att åka vidare på 
sprinttävlingar. Rådet var tvetydigt, en del tycker att det skulle vara en bra idé 
men en del såg det som att moroten att prestera för att gå vidare försvinner.  
 

7. Vår nya ordförandes tankar och idéer.  
Rutiner delgivning av protokoll till SDF, Fysiskt möte för hela längdrådet?  

Johan lade upp ett förslag på mötesdatum under våren 2024.  
Rådet fastställdes enligt nedan:  
15/11: digitalt 

17-18/2: Fysiskt under JSM i Ulricehamn 

25/3: Digitalt 

29/4: Digitalt 

10/6: Digitalt 

Vi beslutar att vi ska skicka ut till alla LK ordförande samt SDF ordförande när 

ett nytt protokoll har laddats upp.  

8. Rapport från styrelsen. Johan S 
Diskussioner har varit i styrelsen om att hitta datum för ett nytt möte med alla 
SDF ordföranden. Dock har inte datum kunnat hittats.  
Rättighetsfrågan har fokus i styrelsearbetet. Mycket händer inom FIS som har 
ekonomiska utmaningar.  
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9. Rapport från de olika arbetsgrupperna.  

 

TD/regelgruppen: 

Mycket tid och fokus har under hösten handlat om införandet av fluorfri 

vallning och kontroll av det. Nu finns det ett regelverk på plats. Den nya 

regelboken är översatt och publicerad.   

Förutom de nya reglerna om fluorförbudet är det inte några stora 
förändringar. Distanstabbelen är ändrat nu finns ingen övre gräns från 
yngre junior. Ungdomsklasserna är namnändrade till Tjejer och Killar.   
  

Skidor Hela Livet: 

Gruppen har haft möte och behandlat ansökningar om skidor hela livet 

bidrag.  

Gruppen har diskuterat ett projekt som heter Vinterrus, med syfte att fler 

ska få prova på glädjen med skidåkning.   

Barn och Ungdomsgruppen: 

Under senaste mötet ägnades mycket tid till att diskutera ungdomar som 

under sommaren gått upp och tävla i junior eller seniorklass. Samtal med 

arrangörer och föräldrar har skett. Gruppen tycker att regeln ska vara kvar.  

Ny arrangör för Folksam Cup. SK Bore tar över efter Järpen/Duved som 

arrangerar sista tävlingen nu i vinter.  

Anläggning/homologisering: 

Mötesplats Snö genomförd på tre orter. Leverantörer av utrusning för att 

tillverka och hantera snö samt representanter från kommuner och klubbar 

som driftar skidspår träffats, visat vad de har och utbytt erfarenheter under 

en eftermiddag/kväll.   

Tävlingsprogram: 

Inget att rapportera just nu. Arbetet påbörjas i slutet av säsongen.  

Elitföreningar:  

Möte med långloppsteamen ska ske under våren. Marknadsfrågor ska få 

prioritet.  

Den nationella gruppen till Skandinaviska gruppen har fått pengar av 

Svenska Spel (100 tkr) för att finansiera vallare och ledarkostnader.  
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10. Övriga frågor:  

 
 

11. Nästa möte: 
15/1 2024. Digitalt.  
 

 

12. Mötet avslutas.  
Johan gick laget runt och frågat om hur ledamöterna ser på mötet och hur det 
fungerat.  

  
 

  

  

  

  

  
  
  
 

 

 

 

 

 

 


